



شركة الخليج المتحد القابضة ش.م.ب.
United Gulf Holding Company B.S.C.

Announcement related to the Closure of Nomination for the Board of Directors

To: Bahrain Bourse

Further to the announcement made by United Gulf Holding Company B.S.C. (UGH) on Sunday, 8 February 2026 for the opening of the election for candidacy of (8) eight Board memberships for a three year term from March 2026 – March 2029, we would like to announce that **Sunday, February 22nd, 2026 at 4:00 pm**, is the last day and time for receiving the nomination applications. Any applications received after the above-mentioned date and time will not be considered for nomination. Failure or delay in submitting any of the supporting documents on time may result in disqualification from nomination.

The election process will be carried out during the Annual General Meeting dated 31st March, 2026.

اعلان عن إغلاق باب الترشيح لعضوية مجلس الإدارة

إلى: بورصة البحرين

بالإشارة إلى الإعلان الصادر عن شركة الخليج المتحد القابضة ش.م.ب. في يوم الأحد الموافق 8 فبراير 2026 لفتح باب الترشيح لثمانية (8) أعضاء لمجلس إدارة الشركة لفترة ثلاث سنوات (مارس 2026 – مارس 2029)، نود أن ننوه بأن يوم الأحد الموافق 22 فبراير 2026 الساعة 4:00 مساءً، هو آخر موعد لاستلام طلبات الترشيح. علماً بأنه لن يتم قبول أي طلب للترشح بعد الموعد المذكور، إضافة إلى أن أي تأخير أو نقص في تقديم أي من المستندات المطلوبة قد يؤدي إلى استبعاد المقدم من الترشيح.

ستجري عملية الانتخاب خلال اجتماع الجمعية العامة العادية بتاريخ 31 مارس 2026.

Name	Mohammed Alqumaish محمد القميش	الاسم
Title	AGM, Chief Audit Executive & Corporate Secretary رئيس التدقيق التنفيذي ومقرر مجلس الإدارة	المسمى الوظيفي
Company Seal ختم الشركة		Signature التوقيع
 شركة الخليج المتحد القابضة م.م.ب. United Gulf Holding Company ع.م.ع.		